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Průběh obhajoby: Student přednesl teze a výsledky své diplomové práce, která měla

charakter analýzy dlouhodobých dat, tzv. „data-mining“. Posudek
školitele i posudek oponenta byly předneseny v plném rozsahu.
Oponent by uvítal zmínku o nevýhodách pasivního a aktivního
vzorkování, chybí mu důvod výběru 4 vybraných látek; naopak
velmi kladně hodnotí zpracování velkého souboru dat. V posudku
oponenta zaznělo několik dotazů, na které student uspokojivě
odpověděl, v odpovědi zmínil, že faktor 1 byl identifikován v teplé
půlce roku jako vytěkání PAU z půdy nebo spalování biomasy, obojí
model identifikoval ve Francii. Jaká biomasa by se mohla ve stř.
Francii spalovat a proč, aby tento výsledek byl opravdu reálný? Z
pléna zaznělo několik dotazů: Vytěkání PAU z půdy v létě –
fenanthren těká, anthracnen už netěká – takže hypotéza, že zdrojem
PAU ve střední Francii v létě je vytěkání z půdy není reálná, je to
tedy chyba modelu, nebo máte jiné vysvětlení? Jaké byly vstupní
data, jaké měli časové rozlišení? Byla data kompletní, nechyběla
žádná data? Nahrazovali jste koncentrace pod hranicí detekce? Jak?
Jak jste použili data z pasivního vzorkování? Data nebyla použita.
Proč byly vybrány zmíněné 4 typy PAU? Odpověď: Pro BaP emisní
limit, další typy představují zástupce specifických charakteristik
různých PAU. Lze tedy z výsledků práce vysoudit, že v na
pozaďovou stanici Košetice mají větší vliv lokální nebo dálkové
zdroje? Odpověď: V období 2006-10 spíše lokální zdroje, v letech
2011-16 roste role dálkového transportu. Ty lokální zdroje, které to
jsou? Proč je obec Lukavec významným lokálním zdrojem? Když
předpokládáme, že floranthen je typický zástupce lokálních topenišť,
co je typickým markrem těch ostatních zdrojů? Jak je poznáte? Mají
některé PAU jiný průběh než suma PAU, aby tak mohli naznačit
letní zdroje? Na dotazy z pléna student reagoval velmi uspokojivě,
prokázal tak, že se v dané problematice výborné orientuje.
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